
de la ràdio, el contacte entre els 
seus membres; també han servit per 
a saber les darreres notícies, el què 
seria de nosaltres, els contactes que 
s’anaven fen t. No cal d ir que hi ha 
hagut moments de veritable pessi
misme, altres, semblava que to t 
anava m illo r. De totes formes, les 
coses mai han estat clares del to t. 
I la resposta popular a to ta  aquesta 
desgraciada situació. La vostra res
posta. Sincerament, els membres de 
la ràdio hem volgut amagar els pro
blemes, o almenys, treure ’ls-hi im 
portància, per no alarmar-vos massa. 
Però ha estat impossible. Tothom  
s’ha preocupat per Ràdio Sant Feliu. 
Inclús aquells que abans ens tracta
ven de “ xim plets de la ràd io” , ara 
ens trobaven a fa lta r. No han existit

mostres d ’indiferència.

Avui, Ràdio Sant Feliu és més de 
tots que mai. Perquè és necessari 
que sigui a ix ís i volem que sigui defi
nitiva. I perquè no ens adonem del 
que tenim  fins que ho hem perdut, 
ha quedat demostrat que tots ens 
estimen la ràdio. A ix í, fem un in
ten t tots plegats, a veure si d ’aquí 
un temps podem mirar enrera i veu
re que allò que avui ens preocupa 
està to ta lm ent oblidat, i podem 
tornar a riure junts.

En nom del col·lectiu de Ràdio 
Sant Feliu, vull fer constar l ’agraí- 
ment que sentim envers to t el poble. 
Gràcies.

J. Canet
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